



NOTIS TENDER / SEBUTHARGA

www.bda.gov.my

Tender / Sebutharga adalah dipelawa daripada Kontraktor-Kontraktor yang layak seperti butiran Perincian Pendaftaran, bagi kerja / bekalan seperti di bawah. Sijil Pendaftaran dengan Unit Pendaftaran Kontraktor Dan Juruperunding (UPKJ) / Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia [Construction Industry Development Board / (CIDB)] hendaklah masih mempunyai tempoh pendaftaran yang sah.

Nombor Rujukan	Keterangan	Perincian Pendaftaran	Bayaran Dokumen	Tarikh Tutup
BDA/CT/36/16	Cadangan Pembangunan Pantai Tanjong Batu, Bintulu, Sarawak.	<u>UPKJ (KERJA)</u> Kepala: II Sub-Kepala: 2 Kelas: B / A DAN Berdaftar dengan CIDB	RM1,500.00	2 May 2017
BDA/QT/09/17	Sale of Used Plant and Machinerics. 1. Proton Waja (QTC9328) 2. Suzuki Jeep (QT2124) 3. Hino FF173-K Tipper (QT855) 4. Mitsubishi Pajero (QT7421) 5. Mitsubishi Canter Dumper Tipper (QTA2844) 6. Mitsubishi Canter 3-tonne Tipper (QTA2845) 7. Ford Courier (QTB4504) 8. Ford Ranger (QTB8458) 9. Toyota Unser (QTD1230)	Terbuka kepada mana-mana individu atau firma yang berminat.	-Tiada-	2 May 2017

2. Sijil Pendaftaran yang berkaitan **atau** surat kelulusan pendaftaran hendaklah ditunjukkan sebelum dokumen tender/sebutharga dikeluarkan kepada petender. Sila bawa sijil/surat yang asal atau yang telah disahkan. Bagi syarikat/firma yang mewakilkan seseorang untuk urusan pengambilan tender/sebutharga, surat kebenaran (authorization letter) perlu dibawa bersama.

3. Dokumen tender/sebutharga boleh diperolehi di **Bahagian Kontrak**, Tingkat 3, Lembaga Kemajuan Bintulu, No. 1, Jalan Tg. Kidurong, Wisma Bintulu, Bintulu, dengan menjelaskan bayaran dokumen yang berkaitan. Bayaran boleh dibuat dalam bentuk tunai ataupun cek. Bayaran bagi cek hendaklah atas nama **LEMBAGA KEMAJUAN BINTULU**.

4. Dokumen tender/sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam peti tender di **Bahagian Kontrak** di alamat tersebut di atas tidak lewat dari jam 12.00 tengah hari pada tarikh yang dinyatakan.

5. Lembaga Kemajuan Bintulu tidak terikat untuk menerima tender/sebutharga yang terendah atau mana-mana tender/sebutharga.

6. Bayaran dokumen adalah tertakluk kepada Cukai Barangan dan Perkhidmatan (GST).

Pengurus Besar
Lembaga Kemajuan Bintulu
Tarikh: 11 April 2017